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Protokół Nr VI/2024 

z VI sesji Rady Gminy Izabelin 

w dniu 27 sierpnia 2024 

 

Miejsce posiedzenia: sala widowiskowa CKI 

Obrady rozpoczęto 27 sierpnia 2024 o godz. 17:30, a zakończono o godz. 22:02 tego samego 

dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. Bogdan Szczesiak nieobecny. Jacek Szarpak – 

wygaśnięcie mandatu miało miejsce z dniem 20 sierpnia 2024 r. 

Obecni: 

1. Joanna Białas 

2. Eliza Daniel 

3. Jolanta Kowalska 

4. Sławomir Kurzepa 

5. Gabriela Kwiatkowska 

6. Ewa Maliszewska 

7. Sebastian Milej 

8. Elżbieta Pawłowska 

9. Radosław Roszczyk 

10. Elżbieta Sawińska 

11. Tomasz Siemiński 

12. Grzegorz Sinicyn 

13. Małgorzata Wiśniewska 

 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący S. Milej poinformował, że zgodnie z art. 395 §3 kodeksu wyborczego oraz 

zgodnie z zarządzeniem Wojewody Mazowieckiego w sprawie ponownych wyborów z dniem 20 

sierpnia 2024 wygasł mandat radnego Jacka Szarpaka wybranego z listy Nr 18 oznaczonej skrótem 

nazwy komitetu KW 7 Sołectw Izabelin. Tym samym zarządzeniem Wojewoda Mazowiecki 

zarządził przeprowadzenie ponownych wyborów do Rady Gminy Izabelin w jednomandatowym 

okręgu wyborczym Nr 10. Datę wyznaczył na 15 września w godzinach między 7:00, a 21:00.  

Następnie przewodniczący otworzył VI sesje Rady Gminy Izabelin witając radnych, stwierdzając, 

że w obradach uczestniczy 12 radnych, co stanowi kworum przy którym Rada może obradować i 

podejmować prawomocne decyzje.  

2. Porządek obrad 

W dyskusji wzięli udział: 

Mateusz Milej (Wójt Gminy Izabelin) zawnioskował o wycofanie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie powołania skarbnika gminy. Następnie Wójt zawnioskował o dodanie do 

porządku obrad projektu uchwały projekt uchwały w sprawie dopłat do taryfy dla zbiorowego 

odprowadzania ścieków dla gospodarstw domowych oraz dla instytucji pożytku publicznego. 
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Głosowano w sprawie 

Wniosek nr 1 w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania 

skarbnika Gminy 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Joanna Białas, Eliza Daniel, Jolanta Kowalska, Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa 

Maliszewska, Sebastian Milej, Elżbieta Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, 

Tomasz Siemiński, Grzegorz Sinicyn, Małgorzata Wiśniewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Szczesiak 

Głosowano w sprawie 

Wniosek nr 2 o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie dopłat do taryfy dla 

zbiorowego odprowadzania ścieków dla gospodarstw domowych oraz dla instytucji pożytku 

publicznego 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Joanna Białas, Eliza Daniel, Jolanta Kowalska, Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa 

Maliszewska, Sebastian Milej, Elżbieta Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, 

Tomasz Siemiński, Grzegorz Sinicyn, Małgorzata Wiśniewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Szczesiak 
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Przewodniczący odczytał zmieniony porządek obrad.  

3. Protokół z poprzedniej sesji. 

Do protokołu nie było uwag.  

4. Sprawozdania z prac Komisji Rady Gminy w okresie między sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Siemiński  poinformował, że Komisja Rewizyjna 

rozpoczęła kontrole w Centrum Usług Wspólnych Izabelin, stołówce gminnej oraz w Gminnym 

Ośrodku Pomocy Społecznej. W ramach kontroli odbyły się 3 spotkania zespołu kontrolnego z 

dyrekcją Centrum Usług Wspólnych Izabelin i stołówki. Podczas posiedzenia komisji 

zrelacjonowano czynności kontrolne.  

Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ewa Maliszewska 

poinformowała, że do komisji nie wpłynęła żadna skarga ani wniosek i w związku z tym komisja 

nie zebrała się.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczo - Finansowej Ewa Maliszewska poinformowała, że na 

prośbę przewodniczącego Komisji Rewizyjnej członkowie Komisji Gospodarczo-Finansowej 

wzięli udział w kontrolach prowadzonych przez Komisję Rewizyjną. Ponadto członkowie 

komisji uczestniczyli w posiedzeniu wszystkich komisji, które odbyło się 26 sierpnia. Omówiono 

uchwały dotyczące zmian w budżecie oraz wysłuchano informacji na temat realizacji zadań 

majątkowych na dzień 30 czerwca.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Pawłowska 

poinformowała, że posiedzenia komisji odbędą się 28 oraz 29 sierpnia. Radni będą wizytować 

gminne przedszkola oraz szkołę.  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Milej poinformował, że do obrad dołączyła radna 

Elżbieta Sawińska i od tego momentu w obradach uczestniczy 13 radnych.  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Profilaktyki Elżbieta Sawińska  

poinformowała, że posiedzenie komisji odbyło się 26 sierpnia w dziennym domu seniora. 

Spotkanie zostało poświęcone omówieniu sytuacji w dziennym domu seniora. Oprócz tego 

omówiono wniosek dotyczący problemu osób nietrzeźwych w Laskach. Przewodnicząca komisji 

zawnioskowała o skierowanie wniosku do Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i 

Porządku Publicznego.  

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

Grzegorz Sinicyn poinformował, że posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego 

i Ochrony Środowiska odbyło się 19 sierpnia, na którym omówiono kwestie bezpieczeństwa 

placów zabaw. Kolejnym tematem, którym zajmowała się komisja były wnioski dotyczące 

bezpieczeństwa w Hornówku. Pierwszy wniosek dotyczył umiejscowienia latarni ulicznej przy 

ul. Łącznej, a drugi zamontowania lustra drogowego przy ul. Sadowej. Komisja uznała, że 

obydwa wnioski są zasadne. Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i 
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Porządku Publicznego zarekomendował, żeby sprawą instalacji latarni zajął się urząd gminy. 

Odnośnie drugiego wniosku zasugerował, aby został omówiony podczas zebrania sołeckiego. 

Trzecim zagadnieniem poruszonym na posiedzeniu komisji był raport dotyczący lokalnych 

podtopień ulic w gminie.  

5. Informacja o pracy Urzędu Gminy i Wójta między sesjami. 

Informację przedstawił Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej. (załącznik Nr 1) 

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Małgorzata Anna Wiśniewska powiedziała, że radni nie mieli dostępu do żadnych 

dokumentów świadczących o wykształceniu osoby ubiegającej się o stanowisko skarbnika w 

gminie. Radna zaproponowała powołanie kolejnej osoby na stanowisko skarbnika na podstawie 

odpowiednich dokumentów. Następnie radna Wiśniewska nawiązując do wpisu zamieszczonego 

w mediach społecznościowych przez Wójta gminy dotyczącego wód opadowych zapytała, czy 

gmina odprowadza wody opadowe do kanalizacji. Jeżeli to prawda to radna chciałaby się 

dowiedzieć, czy gmina zaprzestanie tego rodzaju praktyk, ponieważ według jej wiedzy 

zaczerpniętej od prezes Gminnego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Mokre Łąki zbyt 

duża ilość wód opadowych znajdujących się w kanalizacji jest bardzo szkodliwa dla procesów 

oczyszczania ścieków.  

Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej na propozycję dotyczącą kwestii wyboru skarbnika 

odpowiedział, że rada gminy nie wybiera skarbnika tylko akceptuje decyzję wójta. Dodał, że 

kandydatka spełniała wszelkie wymogi formalne związane z objęciem tego stanowiska.  

W kwestii zagadnienia odprowadzania wód opadowych do kanalizacji wójt poinformował, że 

sieć służy odbiorowi ścieków sanitarnych. Strażacy nie pompowali wody do sieci kanalizacyjnej, 

a jeżeli doszło do zalania jakiejś nieruchomości to woda była wylewana do odpowiedniego 

zbiornika.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Izabelin 

na lata 2024-2036. 

Projekt uchwały omówiła doradca ds. budżetu Gminy Izabelin Marta Wojtachnio.  

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 2) 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Izabelin na lata 

2024-2036. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 
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Joanna Białas, Eliza Daniel, Jolanta Kowalska, Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa 

Maliszewska, Sebastian Milej, Elżbieta Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, 

Tomasz Siemiński, Grzegorz Sinicyn, Małgorzata Wiśniewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Szczesiak 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 Gminy Izabelin.  

Projekt uchwały omówiła doradca ds. budżetu Gminy Izabelin Marta Wojtachnio.  

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 3) 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 Gminy Izabelin. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Joanna Białas, Eliza Daniel, Jolanta Kowalska, Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa 

Maliszewska, Sebastian Milej, Elżbieta Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, 

Tomasz Siemiński, Grzegorz Sinicyn, Małgorzata Wiśniewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Szczesiak 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów dotyczących udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Warszawskiego Zachodniego z przeznaczeniem na 

organizację przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej na terenie 

Gminy Izabelin w okresie od 1 grudnia 2024 r. do 31 grudnia 2024 r. oraz od 1 stycznia 2025 

r. do 31 grudnia 2025 r. 

Projekt uchwały omówiła kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej Marta Merchel.  
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Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 4) 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów dotyczących udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Warszawskiego Zachodniego z przeznaczeniem na organizację 

przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej na terenie Gminy Izabelin w 

okresie od 1 grudnia 2024 r. do 31 grudnia 2024 r. oraz od 1 stycznia 2025 r. do 31 grudnia 2025 

r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Joanna Białas, Eliza Daniel, Jolanta Kowalska, Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa 

Maliszewska, Sebastian Milej, Elżbieta Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, 

Tomasz Siemiński, Grzegorz Sinicyn, Małgorzata Wiśniewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Szczesiak 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Centrum Kultury Izabelin 

odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscu publicznym. 

Projekt uchwały omówiła główna Specjalistka Ds. Społecznych Barbara Bacewicz-Borys.  

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 5) 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Centrum Kultury Izabelin odstępstwa od 

zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscu publicznym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 
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Joanna Białas, Eliza Daniel, Jolanta Kowalska, Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa 

Maliszewska, Sebastian Milej, Elżbieta Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, 

Tomasz Siemiński, Grzegorz Sinicyn, Małgorzata Wiśniewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Szczesiak 

10. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat do taryfy dla zbiorowego odprowadzania ścieków 

dla gospodarstw domowych oraz dla instytucji pożytku publicznego 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej Marta Merchel.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Małgorzata Wiśniewska powiedziała, że w gminie od kilku lat działa program dopłat 

złotówki do metra sześciennego za odbiór ścieków i wody. W związku z tym, że rosną ceny za 

metr sześcienny ścieków to dopłata jest coraz mniejszą ulgą.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Siemiński poprosił o udzielenie bardziej 

szczegółowych informacji na temat wspomnianego programu.  

Kierownik Wydziału Marta Merchel na uwagę radnej Małgorzaty Wiśniewskiej odpowiedziała, 

że w roku 2024 nie została podjęta uchwała dotycząca dopłat.  

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 6) 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie dopłat do taryfy dla zbiorowego odprowadzania ścieków dla 

gospodarstw domowych oraz dla instytucji pożytku publicznego 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Joanna Białas, Eliza Daniel, Jolanta Kowalska, Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa 

Maliszewska, Sebastian Milej, Elżbieta Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, 

Tomasz Siemiński, Grzegorz Sinicyn, Małgorzata Wiśniewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Szczesiak 

11. Przedstawienie aktualnej sytuacji w spółce GPWiK „Mokre Łąki” 

Aktualną sytuację spółki przedstawiła Prezes Gminnego Przedsiębiorstwa Wodociągów i 

Kanalizacji Mokre Łąki spółki z o.o. Agata Bartoszewicz.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Małgorzata Wiśniewska zadała 3 pytania. Pierwsze dotyczyło realizacji spinek 

wodociągowych. Następnie radna zapytała o to, czy były wykonywane odwierty geologiczne w 

Laskach i jaki był ich rezultat. Trzecie pytanie radnej było związane z budową przepompowni. 

Czy przepompownia powstanie pod przebudowywanym skrzyżowaniem w Mościskach. Radna 

wyraziła również wątpliwości odnośnie tego, że jakakolwiek awaria może przyczynić się do 

zamknięcia skrzyżowania.  

Prezes Spółki Agata Bartoszewicz na pierwsze pytanie radnej odpowiedziała, że spinki 

wodociągowe zostaną wykonane w roku bieżącym, trwa proces ich projektowania. W sprawie 

awarii przepompowni wyjaśniła, że przepompownia znajduje się przed skrzyżowaniem, a nie na 

skrzyżowaniu. Pod skrzyżowaniem zlokalizowana jest studnia rozprężna, której Spółka nie 

zakłada awarii gdyż została zakupiona nowa pompa. W kwestii odwiertów prezes 

poinformowała, że nie planowano wykonywania odwiertów w Laskach.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczo–Finansowej Ewa Maliszewska  zwróciła uwagę na fakt, 

że prezes Agata Bartoszewicz w swoim wystąpieniu powiedziała, że w 2016 roku strata spółki 

wyniosła 1417000 zł z czego gmina pokryła 1121000 zł. W 2017 roku spółka poniosła stratę w 

kwocie 1310000zł, a gmina pokryła kwotę w wysokości 1240000 zł. Natomiast w sprawozdaniu 

finansowym spółki za 2023 rok zawarto informację, która mówi o tym, że strata wyniosła 

1396000 zł, a gmina pokryła ją w kwocie 360000 zł. W związku z powyższym radna zapytała 

skąd wynika zmniejszenie pokrycia straty w porównaniu do lat ubiegłych. Co należy zrobić, żeby 

spółka przynosiła zyski?  

Prezes Spółki Agata Bartoszewicz odpowiedziała, że to prezes składa wniosek o pokrycie straty 

lub podział zysku. Wniosek, który złożyła dotyczył pokrycia całości straty natomiast budżet 

gminy nie był przygotowany na pokrycie straty spółki i dofinansowanie remontu oczyszczalni. W 

związku z tym prezes podjęła decyzję o remoncie oczyszczalni i zaproponowała przekazanie 

kwoty ponad 1000000 zł na rozstrzygnięcie przetargu, podpisanie umowy z firmą i remont. Jeżeli 

chodzi o pokrycie straty w wysokości 360000 zł jest ona wynikiem straty dotyczącej kontraktu 

realizowanego przez spółkę na rzecz gminy (budowa sieci kanalizacyjnej w Mościskach)  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczo - Finansowej Ewa Maliszewska - (Ad Vocem) zapytała, 

czy strata finansowa dotycząca przeznaczenia środków na budowę sieci kanalizacyjnej w 

Mościskach wynikała z niedoszacowania kosztów inwestycji, czy z nieprzewidzianych zdarzeń.  
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Prezes Spółki Agata Bartoszewicz odpowiedziała, że w tym momencie nie dysponuje 

odpowiednimi dokumentami dotyczącymi tej sprawy i dodała, że podczas kontroli spółki przez 

Komisję Rewizyjną przedstawi odpowiednie dokumenty.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Eliza Daniel poinformowała, że w poprzedniej kadencji, w 

ramach posiedzeń Komisji Rewizyjnej odbyły się spotkania z poprzednim prezesem spółki, na 

których poinformował o analizie dotyczącej utworzenia ujęcia wody na terenie ośrodka dla 

niewidomych w Laskach. W związku z tym radna zapytała, czy chodzi o ponowne uruchomienie 

stacji uzdatniania wody i czy stacja jest dedykowana konkretnemu rejonowi, a pozostałe rejony 

gminy będą korzystać z innych punktów. Czy w związku z tym stacja uzdatniania przejmuje 

dostawę wody, a pozostałe punkty będą alternatywnymi, dostarczającymi wodę dla innych 

potrzeb. Radna poinformowała, że spotykała się z prezesem spółki, który był odpowiedzialny za 

rozbudowę oczyszczalni w 2013 roku. Według radnej serwis urządzeń oraz ewentualną 

rozbudowę powinna nadzorować firma, która robiła to wcześniej. Eliza Daniel zapytała, czy w 

spółce zatrudnieni są specjaliści pozyskujący informacje dotyczące kwestii zużycia, amortyzacji 

lub potrzeb wymiany urządzeń.  

Prezes Spółki Agata Bartoszewicz na pierwsze pytanie odpowiedziała, że nie ma wiedzy na temat 

kwestii analizy uruchomienia stacji uzdatniania wody na terenie ośrodka dla niewidomych. 

Ośrodek korzysta z wodociągu gminnego. W sprawie nowobudowanego ujęcia wody 

poinformowała, że woda jest wtłaczana do sieci, a jeżeli jej będzie brakować przewiduje się jej 

zakup z Warszawy.  

Prezes Spółki Agata Bartoszewicz podkreśliła, że nie zaplanowano remontu całej oczyszczalni 

tylko wymianę zużytych urządzeń. Następnie wyjaśniła, że firmy zewnętrzne po otrzymaniu 

konkretnych badań ze spółki analizują sytuację oczyszczalni.  

Radna Gabriela Kwiatkowska poinformowała, że podczas swojego wystąpienia na poprzedniej 

sesji posiłkowała się danymi zamieszczonymi na stronie internetowej spółki. Dodała również, że 

w latach 2018-2021 spółka przynosiła zysk jednak w roku 2022 strata została pokryta z funduszu 

rezerw.  

Radna nie zgadza się z opinią prezes Agaty Bartoszewicz, że spółka może naprzemiennie 

przynosić zysk lub stratę. Następnie wyraziła zdziwienie faktem, że dopiero po dwóch latach z 

rzędu notowania przez spółkę straty 28 czerwca spółka złożyła wniosek o jej pokrycie.  

Radna poprosiła o udostępnienie wniosku radnym złożonego do Wód Polskich.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Siemiński  zapytał, od jak długiego czasu spółka 

ubiegała się o wdrożenie wieloletniego planu inwestycyjnego.  

Prezes Spółki Agata Bartoszewicz odpowiedziała, że prace nad planem zostały rozpoczęte w 

styczniu 2023 roku. Następnie zarząd spółki przedstawił wójtowi projekt planu rozwoju 

modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych natomiast procedura opiniowania 

planu jest prowadzona przez gminę.  
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Wody Polskie wyliczają jaki wpływ mają inwestycje zawarte w planie na cenę taryf za odbiór 

wody i ścieków.  

Radna Gabriela Kwiatkowska poinformowała, że w latach 2016-2017 spółka poniosła stratę, ale 

gmina płaciła za usługi komunalne, a spółka za wykonaną pracę nie wystawiała faktur.  

Prezes Spółki Agata Bartoszewicz odpowiedziała, że w latach 2016-2017 była pracownikiem 

urzędu gminy i poinformowała, że w siedzibie spółki są zestawienia zysków i strat.  

12. Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Izabelin Sebastian Kamil Milej  poruszył kwestię dotyczącą osób 

w stanie nietrzeźwości w Laskach. Tym zagadnieniem zajmie się Komisja Bezpieczeństwa, 

Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska. Następnie S. Milej udzielił głosu radnemu 

Radosławowi Roszczykowi.  

Radny Radosław Roszczyk odczytał oświadczenie w związku z informacjami zamieszczonymi w 

mediach społecznościowych na temat domniemanych zastrzeżeń w związku z prowadzeniem 

przez jego rodzinę sklepu. Z oświadczenia wynika, że radny prowadzi dokumentację w formie 

fotograficznej przystanku, śmietnika oraz ulicy Przedszkolnej. Ulica jest w dobrym stanie, a 

śmietnik nie jest przepełniony. Ponadto radny zwrócił się do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Profilaktyki oraz do Komisji Rozwiązywania Problemów 

alkoholowych i przeciwdziałania Narkomanii z zapytaniem, czy odnotowano zastrzeżenia do 

prowadzenia sklepu przez rodzinę Roszczyków.  

Radna Małgorzata Wiśniewska - (Ad Vocem) zwróciła uwagę na to, że weszła w życie ustawa, 

która wyznacza odległość 50 metrów dla punktów sprzedaży alkoholu od placówek takich jak 

szkoły i przedszkola. Według radnej nieruchomości, na których znajduje się sklep rodziny 

Roszczyków oraz przedszkole są bliżej niż pozwala na to ustawa.  

Radny Radosław Roszczyk - (Ad Vocem) odpowiedział, że odległość między wejściem do 

budynku przedszkola, a wejściem do sklepu została zachowana i wyjaśnił, że nie chodzi o 

odległości od posesji, a od wejść do budynków.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Siemiński- (Ad Vocem) powołał się na 

sformułowanie wypowiedziane przez radną Małgorzatę Wiśniewską, że „Mamy problem 

prawny”, wyjaśniając, że sklep otrzymał koncesję na sprzedaż alkoholu w 2022 roku. Radny 

Siemiński wyraził zdziwienie, że w roku otrzymania koncesji radna nie zajęła się tą kwestią od 

strony prawnej.  

Przewodniczący Rady Gminy Izabelin Sebastian Kamil Milej poruszył kwestię pełnienia 

dyżurów przez radnych. Przewodniczący zachęcił do pełnienia dyżurów w Urzędzie Gminy 

Izabelin. W związku z tym zaproponował rozpoczęcie pełnienia dyżurów od 2 września w sali nr 

206 na II piętrze budynku Urzędu Gminy Izabelin, w każdy poniedziałek.  

Anna Rychlik poinformowała, że jest organizatorem inicjatywy mieszkańców Ryneczek ze 

zdrową żywnością. W ramach umowy z gminą jedno stanowisko wystawiennicze przysługuje 
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gminie i w związku z tym często było ono wykorzystywane do komunikacji z mieszkańcami. 

Przez 2 tygodnie w ramach prób odbywały się dyżury radnych.  

Radna Joanna Białas stwierdziła, że organizatorka ryneczku ze zdrową żywnością mija się z 

prawdą odnośnie dyżurów radnych na ryneczku. Radna Białas wyjaśniła, że inicjatywa została 

zapoczątkowana w poprzedniej kadencji rady gminy i podkreśliła, że inicjatywa spotkań z 

mieszkańcami wyszła od Klubu Radnych Mieszkańcy Razem.  

Radna dodała również, że na dyżur przyszło dużo mieszkańców z takimi sprawami jak: 

doświetlenie przejścia prowadzącego do ośrodka dla niewidomych, dezynfekcja śmietników oraz 

spowolnienie ruchu przy ulicach Krasińskiego i Kościuszki. Ponadto mieszkańcy wyrazili swoje 

niezadowolenie w związku z dojazdem do Warszawy. Chodzi o przebudowę skrzyżowania w 

Mościskach. Dodatkowo zapoczątkowano przebudowę Ronda Łosia oraz ulicy Izabelińskiej. 

Mieszkańcy sugerują, że uruchomienie inwestycji powinno być rozłożone w czasie. Z uwagi na 

powyższe mieszkańcy pytają, jak Wójt zamierza rozwiązać tę kwestię.  

Anna Rychlik wyjaśniła, że nie twierdzi, że w poprzedniej kadencji nie było dyżurów radnych na 

ryneczku natomiast nie zostały one oficjalnie ustalone.  

Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej - (Ad Vocem) poinformował, że dyżury radnych na ryneczku 

traktowane są jako pilotaż. Wójt zaproponował, aby stanowisko dedykowane dla urzędu gminy 

było wykorzystywane do różnych celów. Następnie zapewnił, że w razie potrzeby zostanie 

zorganizowane miejsce na pełnienie dyżurów przez radnych.  

Radna Jolanta Kowalska zasugerowała, aby poniedziałkowe dyżury radnych odbywały się w 

jakimś budynku na parterze ze względu na osoby starsze.  

Radna poinformowała, że mieszkańcy zasugerowali przeniesienie tymczasowego przystanku w 

Mościskach, ponieważ znajduje się on zbyt daleko od szkoły, a ponadto dzieci idące do szkoły 

muszą przechodzić przez plac budowy. Radna dodała, że w razie nagłej potrzeby mieszkańców 

karetka pogotowia nie będzie miała możliwości dojazdu do posesji. 

Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej w sprawie rozpoczętych inwestycji drogowych 

odpowiedział, że gmina nie jest inwestorem i w związku z tym nie koordynuje wykonywanych 

prac. Za przebudowę skrzyżowania w Mościskach odpowiada Miasto Stołeczne Warszawa, a za 

zabezpieczenie terenu odpowiada wykonawca, który w ramach przygotowania prac uzgodnił z 

koniecznymi organami projekt tymczasowej organizacji ruchu przewidujący warunki 

bezpieczeństwa dojazdu do nieruchomości. Następnie wójt dodał, że odbędzie się spotkanie z 

przedstawicielem inwestora, na którym poruszy kwestię bezpieczeństwa dzieci idących do 

szkoły.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Siemiński poprosił o udzielenie bardziej 

szczegółowych informacji na temat uzgodnień z powiatem dotyczących remontu ronda Łosia.  

Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej odpowiedział, że w czerwcu została uzgodniona czasowa 

reorganizacja ruchu i dodał, że w między czasie długo trwało uzgodnienie projektu w Zarządzie 
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Transportu Miejskiego i przekazanie gotowej dokumentacji wykonawcy robót. Dlatego właśnie 

nastąpiło opóźnienie w rozpoczęciu prac.  

Radny Sławomir Kurzepa  zawnioskował o kalibrację sygnalizacji świetlnej przy skrzyżowaniu 

ulic 3 Maja z Estrady, ponieważ występuje zbyt krótki czas przejazdu samochodów między 

poszczególnymi światłami.  

Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej odpowiedział, że odbędzie się spotkanie z przedstawicielem 

wykonawcy i uzupełnił, że sterowanie ruchem podczas prac odbywa się za pomocą sygnalizacji 

akomodacyjnej, która wyposażona jest w kamerę analizującą kolejkę pojazdów i dostosowującą 

zmianę świateł. Dodał, że wszystkie problemy związane z kalibracją świateł będą przekazywane 

wykonawcy.  

Radna Małgorzata Wiśniewska poinformowała, że podczas dyżuru na ryneczku ze zdrową 

żywnością jeden z mieszkańców poprosił o utworzenie zakazu jazdy rowerem w miejscach, gdzie 

nieopodal znajduje się ścieżka rowerowa. Według mieszkańca ulice zlokalizowane w centrum 

gminy powinny mieć ścięte rogi, ponieważ nie widać nadjeżdżających pojazdów. W związku z 

powyższym mieszkaniec zapytał, czy istnieje możliwość zamontowania luster drogowych.  

Radna Małgorzata Wiśniewska przedłożyła kwestię rozważenia budowy farmy fotowoltaicznej 

na terenie Gminy.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy, Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego Grzegorz Sinicyn odpowiedział, że wniosek dotyczący 

budowy farmy fotowoltaicznej powinien trafić do Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska 

i Porządku Publicznego.  

Radna Joanna Białas - (Ad Vocem) zapytała wójta, czy będzie uczestniczyć w posiedzeniach 

komisji rady gminy, ponieważ jego obecność byłaby istotna w związku z tematami poruszanymi 

podczas posiedzeń.  

Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej odpowiedział, że oczekuje na zaproszenia radnych do 

udziału w posiedzeniach komisji. Dodał jednocześnie, że daje przestrzeń na prace w komisjach 

radnym.  

Ryszard Kurzydło, jako mieszkaniec wyraził swoje zdziwienie, że Prezes Gminnego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Agata Bartoszewicz nie przyniosła na obrady 

sprawozdania finansowego spółki.  

Agata Bartoszewicz odpowiedziała, że sprawozdanie z działalności spółki sporządza się za pełny 

rok obrotowy. I dodała, że nie jest możliwe przewidzenie wyniku finansowego spółki. Następnie 

poprosiła, aby mieszkaniec zadał konkretne pytania dotyczące przedsiębiorstwa, a odpowiedź 

zostanie mu udzielona w oparciu o dostępne dokumenty.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Siemiński - (Ad Vocem) zaprosił mieszkańca na 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej, dodając, że odbędzie się posiedzenie dotyczące spółki, na 

którym zostaną szczegółowo omówione jej finanse oraz działalność.  
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Sołtys miejscowości Mościska Danuta Karczmarek poinformowała, że otrzymała dużo telefonów 

od mieszkańcu w sprawie zamknięcia przejazdu ulicą Chabrową i w związku z tym poprosiła 

wójta o interwencję w tej kwestii. 

Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej poinformował, że przejazd, o którym mówi sołtys został 

zamknięty kilka lat temu.  

13. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem tematów Przewodniczący Rady Gminy Izabelin Sebastian Milej 

zamknął VI sesję Rady Gminy i podziękował wszystkim za udział w obradach. 

Przygotował: Michał Filochowski 


